
 
 

 

Referat fra møtet 30.04.2025, uke 18 
 
Kveldens rotarymøte var bedriftsbesøk hos Cranemaster AS i Langesund. Espen Boseth 
Johansen tok i mot oss. Av frammøtte var det 10 medlemmer, 1 gjest samt Espen Boseth 
Johansen. President Eva takket for invitasjonen til Cranemaster AS og overlot så ordet til 
Espen Boseth Johansen. 
 
Selskapet ble etablert i 1983 under navnet Ernst B. Johansen AS og har senere byttet navn 
til Cranemaster AS. Ernst B. Johansen var far til dagens daglige leder. Selskapet har i dag 18 
ansatte, en ny ansatt begynner i neste uke. Offshore vind er etter hvert blitt det viktigste 
markedet for selskapets produkter. 
 
Alle de store løfteselskapene i verden er kunder hos Cranemaster AS. Hovedsakelig er det 
utleie av Cranemaster som er aktuelt, men noen få selskaper har gått til anskaffelse av Crane-
master. 

 
Cranemasterne blir hovedsakelig bygget i Rissa utenfor Trondheim, men noen få har blitt 
bygget i Tyskland, dette for ikke å gjøre seg helt avhengig av bare en leverandør. Selskapet 
har en del patenter, men satser stort sett på å være best i markedet med egenutviklede løs-
ninger. Patenter er dyre, det skal mye dokumentasjon til for å få patent, dessuten er noen 
land ikke så nøye med at patentforskrifter følges. 
 
Alt utstyr som Cranemaster leverer, må sertifiseres. Med bruk av Cranemaster kan kran-
kapasiteten økes betraktelig. Cranemaster blir ofte brukt ved utplassering av undervanns-
systemer. De mindre Cranemasterne kan de teste ut i egne lokaler i Langesund. Krav til 
dokumentasjon av produktene blir bare større og større. Ved bruk av Cranemaster kan kun-
dene utvide «værvinduet» for å foreta store løft. 
 
Kvelden ble avsluttet med en omvisning i byggets underetasje, der det både er et verksted og 
et stort lager. Vi var alle enige om at dette hadde vært en svært interessant bedriftsbesøk. 
Espen Boseth Johansen ble takket for besøket ved at president Eva overrakte noen blomster 
han kan ha i hagen. 
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